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 المهنيون العرب 
 أعضاء في رسل بدفورد الدولية

 الأردن 11192عمان  921879صندوق بريد: 

 (962) 6 5151125تلفون: 

 (962) 6 5151124فاكس: 

arabprof@apcjordan.comالبريد الإلكتروني

 

 

 المالية المرحلية المختصرة القوائم مراجعة حولتقرير 

 

 

 

 رئيس وأعضاء مجلس الإدارةالسادة 

 شركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات المساهمة العامة )شركة قابضة(

 المملكة الأردنية الهاشمية  -عمان 

 

 

 مقدمة

 شرركة قابضرة() المسراهمة العامرة العربري للتطروير والإسرتثمارات الشررق لشركةالمرفقة المالية المرحلية المختصرة  القوائملقد قمنا بمراجعة 

 ةالندخل الشنامل المرحلين قائمنةو ةينالندخل المرحل قائمنةوكلاً منن  2325 أيلول 33 كما في ةالمركز المالي المرحلي قائمةوالتي تتكون من 

، والإيضناحات حولهنا ذلن  التناري فني أشهر المنتهية  للتسعة ةالتدفقات النقدية المرحلي قائمةو ةالملكية المرحليفي حقوق التغيرات  قائمةو

المالينة المرحلينة  ني منن  بنالقوائمالخنا   (34) رقنم الدوليالمحاسبي للمعيار وفقاً المختصرة  المرحلية المالية قوائمال إعداد وعرضإن 

 المراجعة.  راءاتها استنادا إلى إجحول تقريراإن مسؤوليتنا  ي إصدار مسؤولية مجلس إدارة الشركة، و

 

 

 نطاق المراجعة 

منن  الاستفسنار تقتصر إجراءات المراجعة على(. 2413المراجعة ) الخا  بعملياتوفقاً للمعيار الدولي  بإجراءات المراجعة تم قيامنالقد 

 إجنراءاتإن  .حلينة المختصنرةالمالينة المر القنوائمحنول والقينا  بنإجراءات تحليلينة  المسؤولين في الشركة عن الأمور المالينة والمحاسنبية

تمكنننا لا وحيث أن إجراءات المراجعنة  ،وفقاً لمعايير التدقيق الدوليةالتي يتم القيا  بها التدقيق  عن إجراءات تقل بشكل جو ريالمراجعة 

المالينة  القنوائمقيق حنول المالينة، فإنننا لا نبندي رأي تند القنوائماكتشاف جمين  الأمنور الجو رينة التني قند ينتم الكشنع عنهنا عنند تندقيق  من

 . المرحلية المختصرة المرفقة

 

 

 النتيجة

 المرفقنة المختصنرة المالينة المرحلينة وائمقنتجعلننا نعتقند بنان ال جو رية أية أموريتبين لنا ، لم إجراءات المراجعة التي قمنا بهااستناداً إلى 

 .المختصرة المالية المرحلية بالقوائمالخا   (34)رقم الدولي المحاسبي لمعيارلوفقاً  غير معدة

 

 

 

 

 

 المهنيون العرب 

 أميــن ســــمــــــــارة 2325تشرين الأول  23 عمان في
 (184إجــــازة رقــــم ) 
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 شركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات

 قابضة - شركة مساهمة عامة محدودة

  0302أيلول  03ة كما في المرحلي المركز المالي قائمة
 

  )بالدينار الأردني( 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 

 أيلول 33  

 2325 

 ()غير مدققة

كانون الأول  31

2324  

 )مدققة(

    الموجودات

    الموجودات غير المتداولة

 335,436  335,436   ذمم جهات ذات علاقة مدينة

 225,132  189,763   الدخل الشامل قائمةموجودات مالية بالقيمة العادلة من خلال 

 563,538  525,166   مجموع الموجودات غير المتداولة
    

    ودات المتداولةالموج

 13,318  13,318   ذمم وأرصدة مدينة أخرى 

 2,792  1,372   النقد وما في حكمه

 12,813  11,393   المتداولةمجموع الموجودات 

 240,018  205,025   مجموع الموجودات
    

    والمطلوبات  لملكيةحقوق ا

    لكيةحقوق الم

 533,333  533,333   به والمدفوع رأس المال المصرح

 28,721  28,721   احتياطي إجباري

 57,442  57,442   احتياطي اختياري 

 (374,887) (439,961)  التغير المتراكم في القيمة العادلة للموجودات المالية 

 139,798  134,548   أرباح مرحلة

 321,374  283,753   لكيةحقوق المصافي 
    

    المطلوبات

    بات غير المتداولةالمطلو

 243,114  243,186   ذمم جهات ذات علاقة دائنة
    

    المطلوبات المتداولة

 12,163  12,323   أرصدة دائنة أخرىذمم و

 252,274  255,536   مجموع المطلوبات

 240,018  205,025   لكية والمطلوباتمجموع حقوق الم
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 المالية المرحلية المختصرة وتقرأ م  تقرير المراجعة المرفق" القوائم( تشكل جزءاً من  ذه 4( إلى رقم )1احات المرفقة من رقم )"إن الإيض
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 شركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات

 قابضة - شركة مساهمة عامة محدودة

  ر مدققة()غي 0302أيلول  03ة للتسعة أشهر المنتهية في المرحلي الدخل قائمة

 
  )بالدينار الأردني( 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 
 فينتهية للتسعة أشهر الم للثلاثة أشهر المنتهية في  

 أيلول 33 

2325 

أيلول  33

2324 

 أيلول 33

2325 

أيلول  33

2324 
     

 149  -  -  -  توزيعات أرباح أسهم مقبوضة 

 (5,252) (5,253)  -  (13) مصاريع إدارية 

 (2,430) (2,023) -  (43) خسارة الفترة

     

     

 (31343) (31343) -  -  حصة السهم الأساسية والمخفضة من خسارة الفترة 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 المالية المرحلية المختصرة وتقرأ م  تقرير المراجعة المرفق" القوائم( تشكل جزءاً من  ذه 4( إلى رقم )1"إن الإيضاحات المرفقة من رقم )
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 شركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات

 قابضة - شركة مساهمة عامة محدودة

 )غير مدققة( 0302أيلول  03ة للتسعة أشهر المنتهية في المرحلي الدخل الشامل قائمة

 
  )بالدينار الأردني( 

 
 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 

 للتسعة أشهر المنتهية في  للثلاثة أشهر المنتهية في 

 أيلول 33 

 2325 

أيلول  33

2324 

 أيلول 33

 2325 

 أيلول 33

 2324 

     

 (5,133) (5,253) -  (13) خسارة الفترة

     بنود الدخل الشامل الأخرى:

 21,786  (35,374) 34,143  (19,411) الدخل الشامل  قائمةلعادلة للموجودات المالية من خلال التغير في القيمة ا

 45,580  (13,001) 01,410  (41,104) للفترةالشامل  لدخلالربح وا )الخسارة( إجمالي

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

المالية المرحلية المختصرة وتقرأ م  تقرير المراجعة المرفق" القوائمءاً من  ذه ( تشكل جز4( إلى رقم )1"إن الإيضاحات المرفقة من رقم )
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 شركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات

 قابضة - شركة مساهمة عامة محدودة

 )غير مدققة( 0302أيلول  03ة للتسعة أشهر المنتهية في المرحلي الملكيةالتغيرات في حقوق  قائمة

 

 ()بالدينار الأردني

___________________________________________________________________________________________________________ 

 
 صافي  أرباح  التغير المتراكم اتاحتياطي رأس المال 

 حقوق الملكية مرحلة في القيمة العادلة اختياري جباريإ المدفوع 

       

 004,341  431,418  ( 041,884) 24,110  08,404  233,333  4/4/0302الرصيد كما في 

 (13,001) (5,253) (35,374) -  -  -  إجمالي الدخل الشامل للفترة

 083,423  431,218  (131,154) 24,110  08,404  233,333  03/1/0302الرصيد كما في 

       

 041,180  401,130  (015,380) 24,110  08,404  233,333  4/4/0301الرصيد كما في 

 -  (13,532) 13,532  -  -  -  بي  موجودات مالية بالقيمة العادلة من خلال قائمة الدخل الشامل

 45,580  (5,133) 21,786  -  -   -  إجمالي الدخل الشامل للفترة

 005,455  443,418  (  053,412) 24,110  08,404  233,333  03/1/0301الرصيد كما في 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 المالية المرحلية المختصرة وتقرأ م  تقرير المراجعة المرفق" القوائم( تشكل جزءاً من  ذه 4( إلى رقم )1"إن الإيضاحات المرفقة من رقم )
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 شركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات

 قابضة - شركة مساهمة عامة محدودة

 )غير مدققة( 0302أيلول  03المنتهية في  ة للتسعة أشهرالمرحلي التدفقات النقدية قائمة
 

 )بالدينار الأردني( 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 أيلول 33 

 2325 

 أيلول 33

 2324 

   الأنشطة التشغيلية

 (5,133) (5,253)  خسارة الفترة 

   

   التغير في رأس المال العامل 

 (1,333) 163  ذمم وأرصدة دائنة أخرى 

 (6,133) (5,393) صافي التدفقات النقدية المستخدمة في الأنشطة التشغيلية 

   

   الأنشطة الاستثمارية 

 7,234  298  الدخل الشامل  قائمة الية بالقيمة العادلة من خلالموجودات م

   

   الأنشطة التمويلية

 -  3,372  ذمم جهات ذات علاقة دائنة

   

 1,131  (1,723) وما في حكمه التغير في النقد

 1,662  2,792   سنةلنقد وما في حكمه في بداية الا

 0,410  4,340  النقد وما في حكمه في نهاية الفترة 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 المالية المرحلية المختصرة وتقرأ م  تقرير المراجعة المرفق" القوائم( تشكل جزءاً من  ذه 4( إلى رقم )1"إن الإيضاحات المرفقة من رقم )
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 شركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات 

 قابضة - شركة مساهمة عامة محدودة

 المختصرة )غير مدققة(  المرحلية المالية القوائمإيضاحات حول 

 0302 أيلول 03
 

 )بالدينار الأردني(

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 عـــام1     4
 

 

وسنجلت  تحنت رقنم  13/6/2331 بتناري  قابضرة –شركة الشرق العربي للتطروير والاسرتثمارات كشرركة مسراهمة عامرة تاسست 

ات (. إن مركز تسجيل الشركة  و في المملكة الأردنية الهاشمية. ومن أ م غايات الشركة اسنتثمار أموالهنا فني الاسنهم والسنند343)

 .وإدارة الشركات التابعة لها

 

الشركة الأ  )شنركة الشنرق العربني للاسنتثمارات المالينة  المالية في القوائم المرفقة م  المختصرة المرحلية المالية القوائميتم توحيد 

 .( من رأسمال الشركة%83التي تمتل  ) والاقتصادية المسا مة العامة(
 

                                    فنننني جلسننننته المنعقنننندة بتنننناري  إدارة الشننننركة مجلننننس المختصننننرة المرفقننننة مننننن قبننننلالماليننننة المرحليننننة  القننننوائمتننننم إقننننرار 

 .2325تشرين الأول  7
 

 

 

 

 

 

 السياسات المحاسبيةملخص لأهم    1  0
 

 المختصرة المرحلية المالية القوائمأسس إعداد 

 

 التقارير المالية المرحلية.الخا  ب( 34رفقة وفقا لمعيار المحاسبة الدولي رقم )المالية المرحلية المختصرة الم القوائمتم إعداد 

 

 المالية المرحلية المختصرة والذي يمثل العملة الرئيسية للشركة. القوائمان الدينار الأردني  و عملة اظهار 

 

  ثناء الموجودات المالية التي تظهر بالقيمة العادلة.المالية المرحلية المختصرة وفقاً لمبدأ الكلفة التاريخية باست القوائمتم إعداد 

 

، بإستثناء المعايير والتعديلات متماثلة م  السياسات التي تم اتباعها في السنة السابقة الحالية للفترةن السياسات المحاسبية المتبعة إ

 الجديدة التي أصبحت واجبة التطبيق إعتباراً من بداية السنة المالية الحالية.
 

 

المالية السنوية والمعدة وفقنا لمعنايير  قوائمالمالية المرحلية المختصرة لا تتضمن كافة المعلومات والإيضاحات المطلوبة لل قوائمإن ال

كما أن نتائج الأعمنال المرحلينة  ، 2324كانون الأول  31ويجب أن تقرأ م  التقرير السنوي للشركة كما في  التقارير المالية الدولية

 بالضرورة مؤشراً عن النتائج السنوية المتوقعة.لا تمثل 

 

 استخدام التقديرات

 وتطبيننق السياسننات المحاسننبية يتطلننب مننن ادارة الشننركة القيننا  بننبع  التقننديرات المرحليننة المختصننرة الماليننة القننوائماعننداد  إن

بهنا. ان تلن  التقنديرات تسنتند علنى فرضنيات والإيضاحات المرفقنة  المرحلية المختصرة المالية القوائموالإجتهادات التي تؤثر على 

تخض  لدرجات متفاوتة من الدقة والتيقن، وعليه فإن النتائج الفعلينة فني المسنتقبل قند تختلنع عنن تقنديرات الادارة نتيجنة التغينر فني 

 أوضاع وظروف الفرضيات التي استندت عليها تل  التقديرات. 
 
 
 

 

 

 



 قابضة –شركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات المساهمة العامة 

 المختصرة )غير مدققة( إيضاحات حول القوائم المالية المرحلية
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 الوضع الضريبي  1     0
 

 

 .2323تسوية الوض  الضريبي للشركة حتى نهاية عا   تم -

الشننركة ولننم تقننم دائننرة ضننريبة النندخل بمراجعننة سننجلات  2324تننم تقننديم كشننع التقنندير الننذاتي عننن نتننائج أعمننال الشننركة لعننا   -

 لتاريخه.

ينننة فننني                              أشنننهر المنته للتسنننعةعنننن نتنننائج أعمنننال الشنننركة  والمسنننا مة الوطنينننة لنننم ينننتم احتسننناي مخصنننل ضنننريبة الننندخل -

 لعد  وجود إيرادات خاضعة للضريبة. 2325 أيلول 33

 

 
 للأدوات المالية القيمة العادلة     1  1

إن القيمة العادلة للموجودات والمطلوبات المالية لا تختلع جو رياً عن قيمتها الدفترية حيث أن معظم الأدوات المالية إما قصنيرة 

 تها أو يتم إعادة تسعير ا باستمرار.الأجل بطبيع
 

 تستخد  الشركة الترتيب التالي لغايات تحديد القيمة العادلة للأدوات المالية:
 

 المستوى الأول: الأسعار السوقية المعلنة في الأسواق النشطة لنفس الأدوات المالية.
 

ادلنة ويمكنن ملاحظتهنا بشنكل مباشنر أو غينر مباشنر فني المستوى الثاني: أساليب تقييم تعتمد علنى مندخلات تنؤثر علنى القيمنة الع

 السوق.
 

 المستوى الثالث: أساليب تقييم تعتمد على مدخلات تؤثر على القيمة العادلة ولكن لا يمكن ملاحظتها  في السوق.
 

 

 
 

 

 

 0302 أيلول 03

 المستوى 

 الأول

 المستوى 

 الثاني

 المستوى 

 المجموع الثالث

     

 481,453  694  -  189,366  لقيمة العادلة  من خلال قائمة الدخل الشامل موجودات مالية با
 
 

 
 

 
 

 

\ 
 

 
 

 
 

 

 
 

 0301كانون الأول  04

 المستوى 

 الأول

 المستوى 

 الثاني

 المستوى 

 المجموع الثالث

     

 002,400  694  -  224,438  موجودات مالية بالقيمة العادلة  من خلال قائمة الدخل الشامل 

 

 

تعكس القيمة المبينة في المستوى الثالث كلفة شراء  ذه الموجودات ولنيس قيمتهنا العادلنة بسنبب عند  وجنود سنوق نشنذ لهنا،  نذا 

 وترى إدارة الشركة أن كلفة الشراء  ي أنسب طريقة لقياس القيمة العادلة لهذه الموجودات وأنه لا يوجد تدني في قيمتها.
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sInterim Financial Statement Condensed Review of theReport on 

 

To The Board of Directors  
Arab East for Development and Investments (Holding) 
Public Shareholding Company 
Amman - Jordan 

 
 
Introduction 
We have reviewed the accompanying condensed interim financial statements of Arab East for Development and 

Investments (Holding) PLC, comprising the interim statement of financial position as at 30 September 2025 and 
the related interim statement of profit or loss, interim statement of comprehensive income, interim statement of 
changes in equity and interim statement of cash flows for the nine months period then ended and the notes about 
condensed interim financial statements. Management is responsible for the preparation and presentation of these 
condensed interim financial statements in accordance with International Accounting Standard number (IAS 34) 
“Interim Financial Reporting”. Our responsibility is to express a conclusion on this condensed interim financial 
statement based on our review. 
 
 
Scope of Review 
We conducted our review in accordance with the International Standard on Review Engagements number (2410), 
“Review of Condensed Interim Financial Information Performed by the Independent Auditor of the Entity.” A 
review of interim financial information consists of making inquiries, primarily of persons responsible for financial 
and accounting matters, and applying analytical and other review procedures. A review is substantially less in 
scope than an audit conducted in accordance with International Standards on Auditing and consequently does 
not enable us to obtain assurance that we would become aware of all significant matters that might be identified 
in an audit. Accordingly, we do not express an audit opinion. 

Conclusion  
Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying 
condensed interim financial statements are not prepared, in all material respects, in accordance with International 
Accounting Standard number (IAS 34) “Interim Financial Reporting”. 
 
 

 
 

23 October 2025 Arab Professionals 
Amman – Jordan Amin Samara 

 License No. (481) 
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Arab East for Development and Investments (Holding) 
Public Shareholding Company 

Interim statement of financial position as at 30 September 2025  
 

(In Jordanian Dinar) 

_________________________________________________________________________ 
 
 

 

 
30 September 

2025 

(Unaudited) 

31 December 
2024 

(Audited) 

Assets    

Non – Current Assets    

Amounts due from related party    335,406 335,406 

Financial assets at fair value through other comprehensive income   189,760 225,132 

Total Non – Current Assets  525,166 560,538 

    

Current Assets    

Receivables and other assets   10,018 10,018 

Cash and cash equivalents   1,072 2,792 

Total Current Assets   11,090 12,810 

Total Assets  536,256 573,348 

    

Equity and Liabilities    

Equity     

Paid – in capital  500,000 500,000 

Statutory reserve  28,721 28,721 

Voluntary reserve  57,442 57,442 

Cumulative changes in fair value of financial assets   (409,961) (374,887) 

Retained earnings  104,548 109,798 

Net Equity  280,750 321,074 

    

Liabilities     

Non – Current Liabilities    

Amounts due to related parties    243,186 240,114 

    

Current Liabilities     

Payables and other liabilities   12,320 12,160 

Total Liabilities   255,506 252,274 

Total Equity and Liabilities  536,256 573,348 

 
 
 
 
 

   

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 “The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investments (Holding) 

Public Shareholding Company 
Interim statement of profit or loss for the nine months ended at 30 September 2025 (Unaudited) 

 
(In Jordanian Dinar) 

________________________________________________________________________________________________ 
 

 
For the three months ended For the nine months ended 

30 September 
2025 

30 September 
 2024 

30 September 
2025 

30 September 
 2024 

     

Dividends income - - - 149 

Administrative expenses (10) -  (5,250) (5,252) 

Loss for the period  (10) - (5,250) (5,103) 

     
     
     

Basic and diluted losses per share - - (0.010) (0.010) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 

   

 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investments (Holding) 
Public Shareholding Company 

Interim statement of comprehensive income for the nine months ended at 30 September 2025 (Unaudited) 
 

(In Jordanian Dinar) 
________________________________________________________________________________________________________ 

 
 For the three months ended For the nine months ended 

 

30 September 
 2025 

30 September 
 2024 

30 September 
 2025 

30 September 
 2024 

     

Loss for the period (10) - (5,250) (5,103) 

Other comprehensive income items:     

Changes in fair value of financial assets through comprehensive income  (19,411) 34,143 (35,074) 21,786 

Total comprehensive (loss) income for the period (19,421) 34,143 (40,324) 16,683 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

   

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

[ 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investments (Holding) 
Public Shareholding Company 

Interim statement of changes in equity for the nine months ended at 30 September 2025 (Unaudited) 
 

 (In Jordanian Dinar) 
__________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
 

Paid-in Reserves
Cumulative 

Changes Retained
 

Net
 Capital Statutory Voluntary  In Fair Value Earnings  Equity 

       

Balance at 1 January 2025 500,000 28,721 57,442 (374,887) 109,798 321,074

Total comprehensive loss for the period - - - (35,074) (5,250) (40,324) 

Balance at 30 September 2025 500,000 28 ,721 57,442 (409,961) 104,548 280,750

       

Balance at 1 January 2024 500,000 28,721 57,442 (396,083) 129,403 319,483

Sale of financial assets at fair value through other comprehensive income - - - 13,502 (13,502) - 

Total comprehensive income for the period  - - - 21,786 (5,103) 16,683 

Balance at 30 September 2024  500,000 28,721 57,442 (360,795) 110,798 336,166

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investments (Holding) 
Public Shareholding Company 

Interim statement of cash flows for the nine months ended at 30 September 2025 (Unaudited) 

 
(In Jordanian Dinar) 

____________________________________________________________________________________________ 
 

 30 September 
2025 

30 September 
2024 

Operating Activities 

Loss for the period  (5,250) (5,103) 

  

Changes in Working Capital   

Payables and other credit balances 160 (1,000) 

Net cash flows used in operating activities (5,090) (6,103) 

   

Investment Activities   

Financial assets at fair value through other comprehensive income 298 7,234 

   

Financing Activities   

Amounts due to related parties   3,072 - 

  

Changes in Cash and Cash Equivalents  (1,720) 1,131 

Cash and cash equivalents, beginning of year 2,792 1,662 

Cash and cash equivalents, end of period 1,072 2,793 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investments (Holding) 
Public Shareholding Company 

Notes to the condensed interim financial statements (Unaudited) 
30 September 2025 

 
(In Jordanian Dinar) 

___________________________________________________________________________________________________ 
 

1  .    General 
 

Arab East for Development and Investments Company PLC was established on 13 June 2001 as a Public 
Shareholding Company and registered at the Ministry of Trade and Industry under number (343) in the 
Hashemite Kingdom of Jordan. The Company's main objective is investing in stocks and bonds. 
 
The accompanying condensed interim financial statements are consolidated with the parent's Company 
financial statements (Arab East Investments Company PLC) which owns (80%) of the Company's shares. 
 
The accompanying condensed interim financial statements were authorized for issue by the Company’s 
Board of Directors in their meeting held on 7 October 2025. 

 
 
 
 

2  .   Summary of Significant Accounting Policies 

         Basis of Preparation  

The condensed interim financial statements of the Company have been prepared in accordance with IAS 34 
Interim Financial Reporting. They do not include all of the information required in annual financial 
statements in accordance with IFRS, and should be read in conjunction with the financial statements of the 
Company for the year ended 31 December 2024.  

The condensed interim financial statements have been prepared on a historical cost basis except for 
investment securities, which have been measured at fair value. 

The condensed interim financial statements are presented in Jordanian Dinar which is the functional 
currency of the Company. 

The accounting policies are consistent with those used in the previous period, except for the adoption of new 
and amended standards effective as at the beginning of the year. 
 

 

Use of Estimates 
The Preparation of the interim condensed financial statements and the application of accounting polices 
require the company's management to estimate and assess some items affecting financial assets and liabilities 
and to disclose contingent liabilities. These estimates and assumptions also affect certain elements of the 
company's assets, liabilities and provisions, and revenue and expenses, and require estimating and assessing 
the amounts and timing of future cash flows. The mentioned estimates and assumptions are based on 
multiple factors with varying degrees of assessment and uncertainty. Moreover, the actual results may differ 
from the estimates due to the changes resulting from the conditions and circumstances of those estimates in 
the future. 

 

 



Arab East for Development and Investment Company (Holding) PLC 
Notes to the condensed interim financial statements (Unaudited) 
30 September 2025

-9-

3  .    Tax Status 
  

- The Company has settled its tax liability with the Income Tax Department up to the year ended 2023. 

- The income tax return for the year 2024 has been filed with the Income Tax Department, but the Department 
has not reviewed the Company's records till the date of this report. 

- No Income and National Contribution tax provision have been calculated on the Company's results of 
operations for the nine  months ended at 30 September 2025 as there are no taxable revenues. 

 
 
 

 4  .  Fair Value of Financial instruments 
The fair values of the financial assets and liabilities are not materially different from their carrying values as 
most of these items are either short-term in nature or re-priced frequently. 
 

Financial assets and financial liabilities measured at fair value in the interim statement of financial position 
are grouped into three levels of a fair value hierarchy. The three levels are defined based on the observe 
ability of significant inputs to the measurement, as follows: 

 
 Level 1: quoted prices (unadjusted) in active markets for identical assets or liabilities. 
 Level 2: inputs other than quoted prices included within level 1 that are observable for the asset or liability, 

either directly or indirectly. 
 Level 3: unobservable inputs for the asset or liability. 

 

30 September 2025 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through other comprehensive income 189,066 - 694 189,760 

 

31 December 2024 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through other comprehensive income 224,438 - 694 225,132 

 
 

 

 

Financial assets included in level 3 are stated at cost less impairment charges, as the fair value of these 
assets cannot be measured reliably due to the lack of available active markets for identical assets. 

 

 
 
 
 

 


